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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Önöknek a kereszténység a gyűlöletről szól?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Kövér László korábban azt nyilatkozta, hogy „Erkölcsi értelemben, semmi különbség nincs egy 
pedofil magatartása között, meg a között, aki ezt (azonos nemű párok házasságát és az 
örökbefogadás lehetőségét) követeli. Mindkettő esetben a gyermek egy tárgy, egy élvezeti cikk, a 
kiteljesedés, az önmegvalósítás eszköze”. Azt is kifejtette, hogy "egy normális homoszexuális tudja,
hogy a világ rendje micsoda, hogy ő így született, ilyenné lett. Próbál ehhez a világhoz 
alkalmazkodni úgy, hogy nem tartja magát feltétlenül egyenrangúnak."

Ezt a Kormány nyilatkozata követte: „Magyarország Kormánya azt tartja fontosnak, hogy mindenki
betartsa a hatályos magyar törvényeket. A magyar törvények szerint Magyarországon a család egy 
férfi és nő együttélése, és a magyar törvények szerint egynemű párok nem fogadhatnak örökbe 
gyereket”. Miniszterelnök Úr pedig a kötcsei pikniken arról beszélt, hogy az azonos nemű párok 
örökbefogadását illetően „van egy joghézag”, amit rendezni kell.

Ez pedig csak egy része azoknak, a Kormányhoz valamilyen (ha másnem politikai közösség 
egyezése miatt) köthető, a szexuális kisebbségekkel szembeni megnyilvánulásoknak, amelyek az 
elmúlt években a közvélemény tudomására jutottak. Az ilyen típusú, ellenséges környezetet 
kialakító kommunikáció alapvetően nehezíti meg azok mindennapjait, akik valamilyen oknál fogva 
szexuális kisebbségekhez tartoznak. Ráadásul ezeket a gondolataikat jogszabályi szinten is 
megjelenítik, például az egyedülállók örökbefogadásának betiltásával, vagy az Alaptörvényben 
megjelenő gondolatokkal.

Magyarországon nem mindenki van abban a helyzetben, hogy EP képviselővé váljon és egy, a 
magyar kormánynál sokkal elfogadóbb kormány által vezetett országban élhessen, ahol nem 



diszkriminálják szexuális irányultsága miatt. Sokkal többen vannak azonban olyan helyzetben, hogy
egy könyvbemutatón nem tudnak rendesen részt venni, mert a bemutatót, felolvasást gyűlölködők 
zavarják meg. Nekik Magyarországon kell élniük, ahol a Kormány, illetve ahhoz köthető 
tisztségviselők próbálják eldönteni, hogy elég jó keresztények-e, elég jó magyarok-e ahhoz, hogy 
például gyermeket nevelhessenek. Történik ez annak ellenére, hogy számos magyar gyermeket 
adnak minden évben külföldre örökbe. Egy olyan országban kell élniük, ahol a magyar parlament 
házelnöke próbálja számukra megmondani, hogy egyenrangúak-e a többi magyarral vagy sem.

A pedofília és a homoszexualitás összemosása azonban nem csak a házelnöknél figyelhető meg. 
Bayer Zsolt néhány nappal ezelőtt, Szájer József botránya kapcsán felemlegette egyik volt 
harcostársát, akit pedofil bűncselekményekkel hozott összefüggésbe. Itt természetesen nem Szájer 
Jószefre gondolt, azonban az ügy ennek ellenére is elképesztően visszás.

"Magyarország alapértékeivel nem összeegyeztethető az, hogy magyar állampolgárok a 
kizsákmányolás bármely formájának vagy kiskorúak a gyermekprostitúció áldozatává váljanak. A 
gyermekek szexuális célú kizsákmányolása semmilyen formában nem elfogadható." – írta Dr. Pintér
Sándor Belügyminiszter, 2019. október 11-én a K/7565/1. számú parlamenti válaszában.

Ez alapján egyrészt elfogadhatatlan, hogy Magyarországon elkövetett, vagy magyarok által 
elkövetett pedofil bűncselekmények rejtve maradjanak. Különösen elfogadhatatlan, ha közéleti 
szereplők eltitkolják az ilyen bűncselekményeket. Ezzel ugyanis az ilyen fajta titoktartást, mint 
elfogadható cselekedetet tüntetik fel. Másrészt pedig azért is elfogadhatatlan, mert egy szexuális 
kisebbséghez tartozás és a pedofília nem összemosható fogalmak, az előbbi magánügy, az utóbbi 
bűncselekmény.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszterelnök Urat:

1) Nem gondolják, hogy kifejezetten visszás, hogy amíg Magyarországon ellenséges környezetet 
teremtenek a szexuális kisebbségek tagjai számára, addig a Kormány táborához tartozók külföldön, 
elfogadó környezetben élhetnek úgy, ahogyan az a beállítottságuknak megfelel?

2) Nem gondolják, hogy a Kormány és az állami vezetők részéről rendkívül felelőtlen, ha bármilyen
magyar kisebbséggel szemben ellenséges környezetet alakítanak ki?

3) Nem gondolják, hogy elfogadhatatlan a szexuális kisebbséghez tartozás és a pedofília 
összemosás?

4) Terveznek-e változtatni a Kormány politikáján oly módon, hogy annak kevésbé legyen célja a 
magyar társadalom megosztása?
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